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      Аннотация

    
        
          Тема выпускной квалификационной работы: «Влияние национальных культурных особенностей на современную рекламу в Китае». Данная выпускная квалификационная работа посвящена анализу влияния традиционной китайской культуры на современную рекламу и выдвигает некоторые предложения по применению элементов традиционной китайской культуры в рекламном дизайне. Задачи, которые были решены в ходе исследования: 1. Изучить понятие рекламы, ее характеристики и роль в обществе; 2. Охарактеризовать влияние национальных культурных особенностей на современную рекламу; 3. Проанализировать влияние различных элементов культуры на современную рекламу в Китае; 4. Проанализировать опыт отражения национальных культурных особенностей на рынке рекламы в Китае; 5. Изучить преимущества недостатки использования элементов национальной культуры в современной рекламе в Китае; 6. Разработать рекомендаций по отражению национальных культурных особенностей в современной рекламе в Китае. Работа основана на анализе рекламных кейсов некоторых ведущих рекламных компаний Китая, и рекламные кейсы имеют репрезентативное значение. С развитием истории китайская традиционная культура приобрела богатую культурную ценность. Традиционная китайская культура - это древняя китайская культура, которая формировалась, накапливалась и передавалась из поколения в поколение под воздействием специфической природной среды, экономических форм, политических структур и идеологий в истории культурного развития Китая на протяжении тысячелетий и по сей день оказывает влияние на современную культуру. С развитием экономической глобализации культурные обмены между различными странами становятся все более частыми. Прогресс и развитие социальных наук, технологий и национальной экономики способствовали процветанию рекламной индустрии, но также усилили конкуренцию в рекламной индустрии. Китайские элементы с глубоким культурным наследием постепенно применялись в рекламном творчестве и дизайне, формируя уникальное рекламное творчество. Являясь рекламным носителем товаров, реклама играет не только роль стимулирования сбыта товаров, но и роль распространения культуры. Чтобы подчеркнуть характеристики товаров, цитирование элементов традиционной китайской культуры в современном рекламном творчестве может не только усилить инновационность современного рекламного дизайна, но и продвинуть вперед и унаследовать традиционную китайскую культуру, соответствовать тенденциям развития современного китайского общества и способствовать быстрому развитию современного китайского рекламного дизайна. В результатах суммируются преимущества и недостатки применения элементов традиционной китайской культуры в современной рекламе и даются рекомендации о том, как правильно использовать элементы традиционной китайской кульТуры.
        

        
          The topic of the final qualifying work: «The influence of national cultural characteristics China on Modern Advertising». This final qualifying work is devoted to the analysis of the influence of traditional Chinese culture on modern advertising and puts forward some proposals for the use of elements of traditional Chinese culture in advertising design. Tasks that were solved during the research: 1. To study the concept of advertising, its characteristics and role in society; 2. To characterize the influence of national cultural characteristics on modern advertising; 3. Analyze the influence of various cultural elements on modern advertising in China; 4. Analyze the experience of reflecting national cultural characteristics in the advertising market in China; 5. To study the advantages and disadvantages of using elements of national culture in modern advertising in China; 6. To develop recommendations on the reflection of national cultural characteristics in modern advertising in China. The work is based on the analysis of advertising cases of some of the leading advertising companies in China, and advertising cases have a representative value. With the development of history, Chinese traditional culture has acquired a rich cultural value. Traditional Chinese culture is an ancient Chinese culture that has been formed, accumulated and passed down from generation to generation under the influence of a specific natural environment, economic forms, political structures and ideologies in the history of Chinas cultural development for thousands of years and advertising companies in China, and advertising cases have a representative value. With the development of history, Chinese traditional culture has acquired a rich cultural value. Traditional Chinese culture is an ancient Chinese culture that has been formed, accumulated and passed down from generation to generation under the influence of a specific natural environment, economic forms, political structures and ideologies in the history of Chinas cultural development for thousands of years and still influences modern culture. With the development of economic globalization, cultural exchanges between different countries are becoming more frequent. The progress and development of social sciences, technology and the national economy have contributed to the prosperity of the advertising industry, but also increased competition in the advertising industry. Chinese elements with a deep cultural heritage were gradually applied in advertising creativity and design, forming a unique advertising creativity. Being an advertising carrier of goods, advertising plays not only the role of stimulating the sale of goods, but also the role of spreading culture. In order to emphasize the characteristics of goods, quoting elements of traditional Chinese culture in modern advertising creativity can not only enhance the innovativeness of modern advertising design, but also advance and inherit traditional Chinese culture, conform to the development trends of modern Chinese society and contribute to the rapid development of modern Chinese advertising design. The results summarize the advantages and disadvantages of using elements of traditional Chinese culture in modern advertising and give recommendations on how to properly use elements of traditional Chinese culture.
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